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NOTE DE SERVICE 

MEMORANDUM 

 

 

date: 2025 01 30 

à :  Tous les utilisateurs du laboratoire central du site Glen CUSM 

to: All MUHC Glen Central Laboratory Users 

de:   Molly Warner, MD  
Chef médicale – Hématologie, Optilab 
Medical Chief – Hematology, Optilab 

Rebecka Lang, B.Sc (Hons) 
Chef de service, Laboratoire central Glen 
Laboratory Manager, Glen Central Laboratory 

from: 

objet :  Cessation d’Éosinophiles urinaire (20342) 
subject: Termination of Urinary Eosinophils (20342) 

 

ENGLISH WILL FOLLOW 

 

Le laboratoire central du CUSM - site Glen souhaite vous informer que le test des éosinophiles urinaires 
(20342) sera retiré du menu des tests du laboratoire, en raison du très faible volume de demandes 
reçues pour ce test. 
 
Par conséquent, le test des éosinophiles urinaires ne sera plus offert au Laboratoire central du CUSM -
site Glen à compter du 1er février 2025. 
 
Si vous avez des questions à ce sujet, veuillez communiquer avec l'hématologue de garde pour les 
laboratoires par localisation ou avec le service à la clientèle pour les laboratoires cliniques au 514-934-
1934, poste 35687. 
 
Nous vous remercions de votre compréhension. 
 

 
The Central Laboratory of the MUHC – Glen Site wishes to inform you that the Urinary Eosinophils test 
(20342) will be removed from the laboratory’s test menu, due to the very low volume of requests 
received for this test. 
 
Consequently, the Urinary Eosinophils test will no longer be offered at the Central Laboratory of the 
MUHC – Glen Site as of February 1, 2025. 
 
Should you have any questions regarding this matter, please contact the Hematologist on Call for 
Laboratories via locating or Client Services for Clinical Laboratories at 514-934-1934 ext 35687. 
 
We thank you for your understanding.  


